
Agenda openbare presidiumvergadering 30 augustus 2021 De Schuyt

Voorzitter: L.A.M. Kompier

Griffier  J.A. Vullings

Aanwezig: 

Afwezig:

De dames  S. van Eijk, (GL), A.E. Kloosterboer (forumvoorzitter), 
H. de Graaf (VVD fvz/forumvoorzitter), W. Nugteren (ChristenUnie), A. 
van der Starre (SDenW) en A.E. Glas (PvdA)

E. Nieuwland (forumvoorzitter), F.H.A. de Boer (LDW fvz/forumvoorzitter), 
J.A. Hofman (forumvoorzitter), I. van Verseveld (CDA)

PRESIDIUM
1. Opening

Er is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Nieuwland, mevrouw van Verseveld, 
de heer Hofman en de heer de Boer. 

De voorzitter deelt mede dat de heer Rep zich heeft aangesloten bij Lokaal Dijk en Waard, 
na onlangs het CDA te hebben verlaten. Mevrouw Van Verseveld is de nieuwe 
fractievoorzitter van het CDA.

De heer Van der Starre deelt mede dat hij SDW verlaat en tot de verkiezingen zelfstandig 
verder gaat onder de naam Senioren Langedijk. Bij de verkiezingen wenst hij mee te doen 
onder de naam Authentiek Dijk en Waard. 

2. Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vastellen besluitenlijst van de presidiumvergadering van 12 april 2021 (zie bijlage) 
Mevrouw Kloosterboer geeft aan dat er behoefte is aan vaste ruimtes nu er weer fysiek 
vergaderd kan worden. De griffie gaat aan de slag met een verdeling. Actie: Griffie 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
4. Mondelinge mededelingen en ingekomen stukken

De griffier geeft aan dat het niet langer nodig is om aan te geven wie er namens een fractie 
aanwezig is bij forumvergaderingen. 

De griffier geeft aan dat er tijdens de raadsbijeenkomst op 8 september ook kandidaat-
raadsleden welkom zijn. 
 

5. Door de leden geagendeerde bespreekpunten.
Het presidium vraagt of alle onderwerpen en vergaderingen in zicht zijn die de aankomende 
maanden nog aan de orde zijn. De griffier geeft aan dat het vergaderschema actueel wordt 
gehouden. 

Het presidium vraagt waarom zij niet geconsulteerd zijn bij de planning van de 
raadsbijeenkomst op 8 september. De griffier geeft aan dat het geen extra avond betreft en 
deze avond al gepland stond in het vergaderschema, maar er wel een andere bestemming 
aan is gegeven. 

6. Verkiezingen



Karin Hannink en Bregje de Jong schuiven bij dit agendapunt aan om een toelichting te 
geven op het voorliggende document en vragen te beantwoorden. 

Het presidium besluit als volgt over de voorliggende 5 punten: 

1. Het presidium wenst geen advertenties in het verkiezingsmagazine
2. Het presidium kiest voor een vormvrije invulling van de partijpagina’s
3. Het presidium spreekt later over de onderwerpen voor Kieskompas
4. Het presidium spreekt later over de onderwerpen tijdens het verkiezingsdebat
5. Het presidium wenst een verkiezingsavond te organiseren

Daarnaast geeft het presidium suggesties voor de locatie van de verkiezingsavond en vraagt 
men om extra aandacht voor de opkomstbevordering onder jongeren. 

7. Rondvraag
De griffie heeft het verzoek ontvangen van een raadslid om feestelijke bijeenkomst te 
organiseren voor raad, college en griffie. Het presidium stemt hier mee in. 

De voorzitter vraagt of het presidium wilt nadenken over het afscheid van de raad van 
Langedijk in december. Het presidium geeft aan dat het leuk is om, mits de coronaregels het 
toelaten, voormalig raadsleden en bestuurders uit te nodigen tijdens een informele 
bijeenkomst voorafgaand aan de laatste raadsvergadering. Over andere punten wordt 
nagedacht. Actie: Leden presidium, burgemeester, griffie

Het presidium vraagt aandacht voor de veiligheid van de fietsenstalling bij het gemeentehuis, 
voor het opknappen van de entree en voor het onderhoud van het maaien op diverse 
plekken in Langedijk, waaronder de Oostdijk. De voorzitter geeft aan dit intern te bespreken. 
Actie: Burgemeester 
 

8. Sluiting 


